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Kövér László 
az Országgyűlés elnöke részére Írásbeli kérdés 

Helyben 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről
szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Dr. Kásler Miklós emberi erőforrások minisztériumot vezető Miniszter Úrhoz

,,Korábban megtette-e a szükségesjogi lépéseket az egészségügyértfelelős miniszter,
Balogh Zoltán és az őkorábbi államtitkárai, hogy a most napvilágra került, - az

ÁSZ elnökének nyilatkozata szerinti - az egészségügyet érintővisszaélések,
szabálytalanságokfelderítésre és megszüntetésre kerüljenek?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Állami Számvevőszék elnökének a napokban napvilágot látott interjújából kiderült, hogy
az elmúlt években számos egészségügyi intézménynél, kórháznál és járóbetegellátó
szervezetnél végzett ellenőrzést az általa vezetett szervezet. Ezen ellenőrzések alapján
kiderült, hogy számos egészségügyi intézményben sorozatos pénzügyi, számviteli, valamint
közbeszerzési szabálytalanságok történtek.

Tisztelt Miniszter úr, hogyan látja, korábban megtette-e a szükséges jogi lépéseket az
egészségügyért felelős minisztérium az ÁSZ elnökének - az egészségügyi intézményeket
hátrányosan érintő - kijelentései alapján? Konkrétan, a minisztérium korábbi első számú
vezetője, Balogh Zoltán volt miniszter, illetve annak beosztottjai, a területért felelős korábbi
államtitkárok megtették-e a szükséges jogi lépéseket annak érdekében, hogy az ÁSZ elnöke
által bemutatott szabálytalanságok, visszaélések megszűnjenek?

Várom mielőbbi megtisztelő válaszát!

Budapest, 2018. augusztus 13. ~o0 
Korózs Lajos
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